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sarnorz?du miaty miejsce, chocia2by w postaci dotacji dla pracowni

5. Zwacam sG do pana prezydenta o wyja6nienie jaki byl klucz doboru

komisji do spraw wyboru i ogloszenia najkorzystriejszej oferty zlohonejw

otwartym konkursie ofertnarealtzacjg zadania publicznego w zakresie

powierzania, wspierania i upowszechniania kultury fizycnei w 2077r. przez

organrzacje pozarz4dowe , orazinne podmioty prowadz4ce dzialalno6d

pozytku publi c^rego w sferze kultury fizycmej. We wspomnianej Komisji'
-Urzed 

Miasta ma 5 pruedstawicieli w 7 osobowym skladzie. Sq tylko 2 osoby z

organizacji pozarz4dowych. Zdantem niekt6rych organtzacji, ich reprezentacja

powinna byd liczniejsza i same spo5r6d siebie powinrry wskaza6 czlonk6w
lv/w komisji. Ponadto w jej skladzie powirmi zasiadat radni z brarrzowej

Komisji Kultury i Sportu.

Pan drMarekWojtkowski
Prezydent Miasta
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InterPelacje
l.Zviacaotsig z pro6b* o za\o1erie przezprezydenta w zakladce do BIP

rejestruwszelkichum6wwrazzpodaniemkwotynajakies4zawarte..
til nurry^ wojew6drtwrc taki rejestr, do kt6re go mo gq ag)qda6 mieszkahcy

funkcjonujewToruniu,aostatniodolqczyllnowroclaw,gdziekoszttakiej
zakladkijest stosunkowo niewielki, nieco ponad 3 tysi4ce'

Zamiesz*znrue w intemecie um6w i publicznych informacji w Europie jest ju2

standardem , do kt6rego dolqczajqmiasta i gminy w Polsce w celu poprawy jawnosci

i transparentrorici zycia publicznego. KoniecznoSi t4 za'uwtiyla Komisja Rewizyjna'

oraz Rada Miasta w uchwale z dnta28.ll.2016r.. Dlatego proszg o podjgcie jak

najszybszych dzialan w tej sprawie-

f-?) W imieniu mieszkaric6w naszego miasta, jako radny i przedstawiciel
V wojewody kujawsko-pomorskiego w Radzie Spolecznej Wojew6dzkieg_o

Sqpitala SpecJa[stycznego im. bl. ks. Jerzego Popielusdci we Woclawku,
pto.rg p*u p."zydenta o przekazanie 250 tys. zl' jako dofinansowanie

iakupu sprzgtu medycznego w postaci karetki pogotowia' We

wspom.tianym szpitalu leczq sig i pracuj4 licznie nasi mieszkaricy' Ten

drobny gestze strony miasta bylby dobrze odebrany przez spoleczno66

lokaln4. W przeszlo5ci, takie dofinansowania ze strony wloclawskiego



Na pro3bg mieszkaric6w naszego miasta' wnoszg ponownie do pana

prezydentao spowodowanie usunigcia Smieci z niezagospodarowanej

dnalki na ulicy Srebrnej , pololonej 250 m. odUrz+du Miasta. Ta dzi*ka
zaimiecana jest notorycznie i jest w4pliwq wizyt6wk4 w centrum miasta.

Na pro5bg mieszkaric6w osiedla Potudnie, proszg pana prezydenta o

spowodowanie wydfu2enia czasu twania sygnalizacji dla pieszych o 8 do

10 sekund na rondzie im. Wielkiej Orkiestry Swi4tecznej Pomocy w
poblizu ,,Tesco". Zbytl<r:6tki czas, poz.vtalajqcy na przejdcie pieszych

,powoduje ich irytacjg i moZe doprowadzii do nieszczgSliwych wypadk6w


